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English version 

Figure A.3 

Add the following key: 

9 Start and stop control 

 

Add the following new Annex ZA: 

Annex ZA 
(informative) 

 
Relationship between this European Standard and the Essential 

Requirements of EU Directive 98/37/EC 

This European Standard has been prepared under a mandate given to CEN by the European Commission 
and the European Free Trade Association to provide a means of conforming to Essential Requirements of the 
New Approach Directive Machinery 98/37/EC, amended by 98/79/EC.  

Once this standard is cited in the Official Journal of the European Communities under that Directive and has 
been implemented as a national standard in at least one Member State, compliance with the normative 
clauses of this standard confers, within the limits of the scope of this standard, a presumption of conformity 
with the relevant Essential Requirements of that Directive and associated EFTA regulations. 

WARNING — Other requirements and other EU Directives may be applicable to the product(s) falling within 
the scope of this standard. 
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Version française 

Figure A.3  

Ajouter la légende: 

9 Commande marche/arrêt 

 

Ajouter un nouveau texte de l'Annexe ZA: 

Annexe ZA 
(informative) 

 
Relation entre la présente norme européenne et les exigences 

essentielles de la Directive UE 98/37/CE 

La présente Norme européenne a été élaborée dans le cadre d’un mandat donné au CEN par la Commission 
européenne afin d'offrir un moyen de se conformer aux exigences essentielles de la Directive Nouvelle 
approche 98/37/CE, modifiée par la Directive 98/79/CE.  

Une fois la présente norme citée au Journal officiel des Communautés européennes (JOCE) au titre de ladite 
Directive et dès sa reprise en norme nationale dans au moins un Etat membre, la conformité aux articles 
normatifs de cette norme confère, dans les limites du domaine d’application de la norme, présomption de 
conformité aux exigences essentielles applicables de ladite Directive et de la réglementation AELE associée. 

AVERTISSEMENT : D'autres exigences et d'autres Directives UE peuvent être applicables au(x) produit(s) 
relevant du domaine d'application de la présente norme. 
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Deutsche Fassung 

6.3 Betriebsanleitung 

d) Berichtige"6.5.1 e)" in "6.5.1 d)"; 

 

Bild A.3 

Füge die folgende Legende hinzu: 

9 Befehlseinrichtung zum In-Gang-Setzen/Still-Setzen 
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